

## Dagsorden til afdelingsbestyrelsesmøde i Hedelyngen

Onsdag den 08.11. 2023 kl. 17:30 til 21:00

Mødet foregår i Fælleshuset

### Deltagere:

Birgit Hardt HE 35

Casper Lydolph HE 177

Hans Jørgen Larsen He 143

Jeannette Pautsch HE 27

Lis Brønholt HØ 22

Peter Zøylner HE 49

Driftslederassistent Peter Hatting

Driftschef Mikkel Selander

### Afbud:

1.	Valg af referent	
2.	Godkendelse af sidste referat	Godkendelse af referat fra den 3.10.23
3.	DRIFT - opfølgning	<ol style="list-style-type: none"> <li>Status for sammenlægning af C4 HØ 86 med HØ 88. <b>Status ved Mikkel/Peter</b></li> <li>Opfølgningslisten. <b>Peter H</b></li> <li>Erindringskrivelse til alle om pasning af have til vinteren – klippe hæk, beskære egne høje træer.</li> <li>Solcelleanlæg – beskæring så undgå skygge</li> <li>Status fra "beboerarbejdsdagen" den 5.11</li> <li>Status fra Genbrugsgruppens arbejde</li> <li>Socialt viceværtarbejde ?</li> </ol>
4.	Helhedsplan	<ol style="list-style-type: none"> <li>Nyt fra arbejdet om ventilation med monitorering. Planlagt møde med 3B center og KAB-Jura den 9.11.23. Se fremsendt mail med forslag til "model". <b>Hans Jørgen</b></li> <li>Fejlretning jvnf. 1 års gennemgang – status.</li> <li>Projektet som helhed – diverse skrivelser til projektledelse</li> </ol>
5.	Vaskeriet – aftaler om løbende rengøring og oprydning mv	<ol style="list-style-type: none"> <li>Udfordringer med renholdelse og "glemt" vasketøj" mv.. <b>Birgit - Casper</b></li> </ol>
6.	Servicecenter	<ol style="list-style-type: none"> <li>Hedelyngens eventuelle tilslutning til ét samlet servicecenter. <b>Mikkel</b></li> </ol>
7.	Økonomi	<ol style="list-style-type: none"> <li>Status for forbrug på hovedkonti. <b>Peter</b></li> <li>Anden info om regnskab for 3 kvartaler</li> </ol>
	<b>Mødet fortsætter uden DRIFT</b>	
8.	Supplementsrum - tildeling	<ol style="list-style-type: none"> <li>Gældende regler for tildeling – måske behov for opdatering. Se hjemmeside.</li> </ol>
9.	Opsamling på alt om Servicecenter	<ol style="list-style-type: none"> <li>Vores egen opsamling og aftale om evt. ekstraordinært beboermøde.</li> </ol>
10.	Gensidig orientering: Kommende møder mv.	<ol style="list-style-type: none"> <li>Gartnergrund til salg – perspektiver</li> <li>Dokumenter for indvendig råderet og vedligeholdelse – ny publicering. Tovholder?</li> <li>Næste møde i afdelingsbestyrelsen: 3.01.24</li> </ol>
11.	Beboerhenvendelser	<ol style="list-style-type: none"> <li>Supplementrum</li> </ol>
12.	Evt.	<ol style="list-style-type: none"> <li>Nytårskur?</li> </ol>